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Radni Rafał Komarewicz oraz Michał Drewnicki złożyli interpelacje do Prezydenta Miasta Krakowa.

Poruszają w nich sprawy  rozszerzenia strefy używania i parkowania hulajnóg elektrycznych w Krakowie

oraz poprawy wyglądu i estetyki otoczenia Zalewu Nowohuckiego.

Radny Rafał Komarewicz interpeluje w sprawie rozszerzenia strefy używania i parkowania

hulajnóg elektrycznych w Krakowie do ulic Skotnickiej oraz Winnickiej.

- Z prośbą o interwencję zgłosiła się do mnie mieszkanka Krakowa informując o słabym

skomunikowaniu okolicy. Z przekazanych informacji wynika, że komunikacja autobusowa

kursuje w zbyt dużych odstępach. Umożliwienie mieszkańcom korzystania z hulajnóg w tej

okolicy, rozszerzy zakres transportu ogólnodostępnego, co może pozytywnie wpłynąć na

ograniczenie ruchu samochodowego. W związku z faktem, że Miasto Kraków podejmuje

działania mające na celu uporządkowanie zasad, na jakich są oferowane i zwracane hulajnogi

na minuty wskazane byłoby stworzenie w okolicy Punktu Mobilności (wyznaczenia miejsca do

parkowania) np. przy przystanku autobusowym Skotniki Szkoła oraz Centrum J&J Sport Center –

wnioskuje Rafał Komarewicz.

Radny Michał Drewnicki na wniosek mieszańca Krakowa interweniuje w sprawie poprawy

wyglądu i estetyki otoczenia Zalewu Nowohuckiego. Do interpelacji radny dołączył

dokumentację fotograficzną.
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